



နီအတ်မက္ကွါ BreastScreen န့ဉ်မ့ဉ်ဝဲဒၣ်လာနဂီၢ်ခါ.

BreastScreen
Victoria

Caring about Women

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိတခါအံၤန့ဉ်ဘၣ်ယးဒီးတၢ်မက္ကွါနီခဲစၢ်တၢ်ဆါအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

BreastScreen Victoria န့ဉ်မ့ဉ်မတလဲၣ်.

BreastScreen Victoria န့ဉ်ဘၣ်ထွဲဝဲဒၣ်ဒီး BreastScreen Australia လၢအမ့ဉ်ထံကီၢ်တၢ်မက္ကွါအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိလၢနီခဲစၢ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.ကွဲမ့ဉ်ဘၣ် ပိၣ်မ့ဉ်တဖၣ်လၢအသးန့ဉ်အိၣ်ဝဲ50-74န့ဉ်လၢအတအိၣ်ဒီးနီတၢ်ဆါအပနီၣ် တဖၣ်လၢတၢ်မက္ကွါနီအတၢ်မက္ကွါလၢတလိၣ်ဟ့ၣ်အပူၤခံန့ဉ်တဘျီန့ဉ်လီၤ. BreastScreen Victoria န့ဉ်မ့ဉ်တၢ်မက္ကွါအတၢ်ဖဲတၢ်မလၢတလိၣ်ဟ့ၣ်အပူၤဘၣ် တခါဒီးန့ဉ်တလိၣ်ဝဲဒၣ်ကသံၣ်သရၣ်တကၢအတၢ်ဆူၤလီၤန့ဉ်လၢတၢ်မက္ကွါအဂီၢ်ဘၣ်. တၢ်ဆါဟံၣ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဆီလီၤအသးသကူဆေးဒေးလၢဘဲးထီၣ်ရဲၣ်အပူၤ, အယိနလၢဆူတၢ်ဆါဟံၣ်ဖိတဖၣ်ဖျါဖျါလၢအညီအဘျီကတၢ်လၢနဂီၢ်န့ဉ် သ့ဝဲဒၣ်န့ဉ်လီၤ.



နီအတ်မက္ကွါတခါစဲးတၢ်န့ဉ်မ့ဉ်မန့ၢ်လဲၣ်.

နီအတ်မက္ကွါတခါမ့ဉ်နီအအဲးစရအဂီၢ်(လၢတၢ်ကိးစ့ၢ်ကိးအိၣ်ခဲၣ်မိၣ်ဂရဲၣ်မိ) န့ဉ်လီၤ.နီအတ်မက္ကွါတဖၣ်ထံၣ်န့ဉ်ဝဲဒၣ်ခဲစၢ်လၢအဆဲးဝဲဒၣ်ဒိၣ်မးတုၤဒၣ် လဲၣ်တၢ်ထံၣ်အိၣ်မ့ဉ်တဖၣ်လၢအသးအိၣ်တသ့တဖၣ်သ့ဝဲန့ဉ်လီၤ.နီခဲစၢ်တၢ်မ့ဉ်ထံၣ် ဆီအိၣ်,တၢ်အစၢလၢအဂ့ၢ်တခါကအိၣ်ထီၣ်အဂီၢ်န့ဉ်ယၢ်ဂ့ၢ်ဝဲလီၤ.လၢပိၣ်မ့ဉ် လၢအသးန့ဉ်အိၣ်ဝဲ50-74န့ဉ်တဖၣ်အဂီၢ်,တၢ်အုၣ်သး အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢနီအတ်မက္ကွါမပူၤဖျဲးသးသမူန့ဉ်လီၤ.

မ့ဉ်နီအတ်မက္ကွါဂ့ၢ်ဝဲဒၣ်လာယဂီၢ်ခါ.

ဘၣ်ယးနီတၢ်မက္ကွါအဂီၢ်ပိၣ်မ့ဉ်ကိးဂၢၤဒီးလိၣ်မတၢ်ဆါတဲာ်လၢအကစၢ်န့ဉ်လီၤ. လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိဆူညါဘၣ်ယးတၢ်မက္ကွါအတၢ်ကဲဘျီကဲဖျိၣ်ဒီးတၢ်မက္ကွါဘၣ်ဘၣ် ထံးတဖၣ်အဂီၢ်လဲၣ်အိၣ်သကိးဘၣ် breastscreen.org.au တက့ၢ်.

ပိၣ်မ့ဉ်တနီၤဘၣ်တဘၣ်ကလိၣ်ဘၣ်တၢ်ကျိထွဲကဟ့ၣ်ကယၢ်ဒီးတၢ်မက္ကွါအတၢ်ဖဲတၢ် မလၢအလီၤဆီလၢအတဘၣ်ယးဒီးတၢ်မက္ကွါအံၤန့ဉ်ဘၣ်.ဝဲန့ဉ်မ့ဉ်ဒီး-

- တၢ်ဆီတလဲလၢတညီနီကဲထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢနနီအလီၤအိၣ်တၢ်ကီၢ်လိၣ်,အုၣ်စူး မ့တမ့ဉ်နီခိၣ်မိၣ်အထံ,အဖဲထီၣ်
- နီဒီး,မ့တမ့ဉ်ဖါလီၢ်ခဲစၢ်တၢ်ဆါလၢဟံၣ်ဖိယိဖိအပူၤ
- နီခဲစၢ်တၢ်ဆါလၢအပူၤကွဲၣ်ယၢ်န့ဉ်အတီၢ်ပူၤန့ဉ်နတကြးတဘၣ်ဝဲဒၣ်ဒီး

ဘၣ်မန့ၢ်အယိယဘၣ်တၢ်ကွဲမ့ဉ်ယၢ်လၢတၢ်မက္ကွါအဂီၢ်လဲၣ်.

ပိၣ်မ့ဉ်လၢအသးန့ဉ်အိၣ်ဝဲ50-74န့ဉ်တဖၣ်ဘၣ်တၢ်ကွဲမ့ဉ်အိၣ်လၢတၢ်မက္ကွါ အဂီၢ်ခံန့ဉ်တဘျီန့ဉ်လီၤ.တၢ်အံၤမ့ဉ်လၢတၢ်အုၣ်သးလၢအကဲထီၣ်တၢ်ဘျီတၢ် ဖျိၣ်အံၤအိၣ်ဖျါအဆူၣ်ကတၢ်လၢသးန့ဉ်ကရူၢ်တခါအံၤအပူၤအယိန့ဉ်လီၤ. ပိၣ်မ့ဉ်လၢအသးန့ဉ်အိၣ်40န့ဉ်ဆူအဖိလၢတဖၣ်တကြးတဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢက ဟဲဝဲဒၣ်ဆူ BreastScreen Victoria အအိၣ်မ့ဉ်လၢတၢ်မက္ကွါအံၤတ တုၤလီၤတီၤလီၤဝဲဒၣ်လၢသးန့ဉ်ကရူၢ်တခါအံၤအဂီၢ်ဘၣ်.တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိ ဆူညါလၢအဘၣ်ထွဲဒီးန့ဉ်န့ဉ်ကရူၢ်အဂီၢ်, breastscreen.org.au လဲၣ်အိၣ် သကိးဘၣ်န့ဉ်တက့ၢ်.

BreastScreen Victoria အဂီၢ်ဘၣ်ဒီးန့ဉ်ကကြးထံၣ်လိၣ်နသးဒီးန့ဉ် ကသံၣ်သရၣ်န့ဉ်လီၤ.

ပိၣ်မ့ဉ်လၢအအိၣ်ဒီးနီအကွၢ်ဂီၤဒီးလၢတၢ်ထၢန့ဉ်လီၤအိၣ်တဖၣ်တၢ်တူၢ်လိၣ်အိၣ်လၢ ကဟဲဝဲဒၣ်န့ဉ်လီၤ.ဝဲန့ဉ်မ့ဉ်ဒီးနီအကွၢ်ဂီၤဒီးလၢန့ဉ်ပူၤန့ဉ်ဝဲသးစူးသ့ညါ ဘၣ်ပပုၤမတၢ်ဖိဖဲန့ဉ်မတၢ်သ့ၣ်န့ဉ်ပပုၤသီအခါတက့ၢ်.

ပိၣ်မ့ဉ်လၢအသးန့ဉ်အိၣ်ဝဲဒၣ်40န့ဉ်အဘၣ်အတီၢ်ဒီးအါန့ဉ်74န့ဉ်တဖၣ်တၢ်ဟ့ၣ် သဆၣ်ထီၣ်အိၣ်လၢအကဲထံၣ်ကိးအကသံၣ်သရၣ်ဘၣ်ယးတၢ်မက္ကွါအတၢ်ကဲ ဘျီကဲဖျိၣ်ဒီးအတၢ်လီၤပူၤတဖၣ်အဲးအဝဲသ့ၣ်အနီၢ်တကစၢ်စ့ၢ်အတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ် ချ့အတၢ်လိၣ်ဘၣ်အိၣ်ဝဲအသိးန့ဉ်လီၤ.

မ့ဉ်ယအိၣ်လၢတၢ်လီၤပူၤလီၤဘၣ်ယိၣ်အပူၤခါ.

<p>ပိၣ်မ့ဉ်8ဂၢအကျါ1ဂၢ လၢဘဲးထီၣ်ရဲၣ်အပူၤမန့ၢ်ဝဲဒၣ်နီခဲစၢ် အတၢ်ဆါလၢအဝဲသ့ၣ်အသးသမူအပူၤန့ဉ်လီၤ.</p> 	<p>ပိၣ်မ့ဉ်လၢအအိၣ်ဒီးနီခဲစၢ်တၢ်ဆါအါဒၣ် တၢ်တက့ၢ်တအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအံၤ လၢဟံၣ်ဖိယိဖိအကျါဘၣ်.</p> 	<p>တၢ်လီၤပူၤအအိၣ် ကတၢ်လၢတၢ်အိၣ် ထီၣ်ဒီးနီခဲစၢ်တၢ်ဆါန့ဉ်မ့ဉ်ဒၣ် တၢ်အသးပျီထီၣ်န့ဉ်လီၤ.</p> 
--	---	--

တၢ်မနုၤကဲထီၣ်ဖဲန့ၣ်တၢ်မၤကွၢ် BreastScreen တခါ အကတီၢ်လဲၣ်.

တၢ်မၤဖဲဒၣ်န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်တခါယံၣ်ဒၣ်ထဲၣ်10မံးနံးယၣ်ယၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤလဲၤအိၣ်သကိးဘၣ် breastscreen.org.au လၢတၢ်ကကွၢ် တၢ်ဂီၤမူတခါလၢအမ့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်အကွၢ်အကွၢ်အိၣ်တခါအံၤဒီးလၢ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကွၢ်ဆူညါဘၣ်ယးတၢ်မနုၤကဲထီၣ်ဖဲ BreastScreen အခါလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

န့ၣ်အဲးစရတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ကွၢ်အိၣ်ဖျိတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ဆူၣ်အပူၤဖဲန့ၣ်နီၤအစူၤ ကတၢ်ခံကလၢအန့ၢ်ဘၣ်တၢ်သိၣ်လီၤလီၤဆီဆီလၢန့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်အကီၢ်န့ၣ် လီၤ.နတၢ်မၤကွၢ်အစတဖၣ်တၢ်ကဆူၤပၤအိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ဆူၣ်ဒီးနကသံၣ်သရၣ်အ အိၣ်ဖဲမ့ၢ်အိၣ်ဒီးနတၢ်အၢၣ်လီၤတၢ်ပျဲအခါန့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်ယကြးမၤကွၢ်ယသးထဲလဲၣ်.

BreastScreen Victoria ဟ့ၣ်ကူၣ်ဝဲဒၣ်လၢပိာ်မုၢ်လၢအသးနံၣ်အိၣ် 50-74နံၣ်တဖၣ်မၤန့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်တခါခံန့ၣ်တဘျီန့ၣ်လီၤ.အရူၤဒိၣ်ဝဲဒၣ်လၢ တၢ်ကဟဲက့ၢ်ကခါခံန့ၣ်တဘျီမ့ၢ်ဒီးပကထံၣ်န့ၢ်တၢ်ဆီတလဲအသးတမံလၢ လၢကသ့ဝဲအကီၢ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်န့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်အပူၤဖျဲးဝဲဒၣ်ခါ.

တဘျီလၢလၢဖဲနမၤန့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်တခါန့ၣ်,နယူၣ်ခွဲၤအဂံၢ်သဟီၣ် လၢအနီၢ်ဂံၢ်ဆံးကိာ်ဖိကိာ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.ဂံၢ်သဟီၣ်အနီၢ် ဂံၢ်လၢတၢ်မၤကွၢ်အံၤအိၣ်ဝဲထဲသီးဒီးန့ၣ်ဆၢၣ်အဂံၢ်သဟီၣ်လၢအအိၣ်လၢခိၣ် ယၤန့ၣ်ဆၢၣ်အပူၤလၢအအိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.ပိၣ်န့ၣ်တဘျီလီၤ.တၢ်ယံထံသ့ၣ်ညါ ဖုးန့ၣ်ဝဲဒၣ်လၢန့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်အဘျးအဖျိၣ်ခိၣ်တၢ်ထံၣ်န့ၢ်ဆဲးစၢၣ်အံၤကဲဘျး ဒိၣ်န့ၣ်ဒီးနယူၣ်ခွဲၤအဂံၢ်သဟီၣ်တၢ်လီၤပျဲတခါလၢလၢအကအိၣ်ထီၣ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်အကဆါခါ.

ဖဲန့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်အကတီၢ်တၢ်တူၢ်ဘၣ်လၢအတမ့ၢ်န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်လၢအကဲထီၣ်ညီန့ၢ်, ဘၣ်ဆၢၣ်တၢ်အံၤကယံၣ်ဒၣ်ထဲစူၤကိာ်ဖိကိာ်န့ၣ်လီၤ.တၢ်အံၤမ့ၢ်လၢန့ၢ်တဖၣ် တၢ်ကလိၣ်ဆိၣ်တၢ်လီၤအိၣ်ပံးပံးလၢတၢ်အဘျီခံခါအဘျီစၢၤလၢအအိၣ် လၢတၢ်မၤကွၢ်အစးအလီၤမ့ၢ်ဒီးတၢ်ကိာ်န့ၢ်တၢ်ဂီၤလၢအပျီၤဆဲးဆဲးပျီၤတခါကန့ၢ်အ ကီၢ်န့ၣ်လီၤ.ဝံသးစူၤတဲဘၣ်ပူၤလၢအအိၣ်အဲးစရတဖၣ်န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်တူၢ်ဘၣ်တၢ်အ့ၣ်စူၤဆါ ဘၣ်န့ၣ်တခါခါမ့ၢ်လၢတၢ်ဖိတၢ်ဂီၤအံၤတၢ်ဟံပတုၢ်အိၣ်တဖၣ်ဖိလၢတၢ်ဆါကတီၢ်လၢလၢ အပူၤသ့ဝဲဒၣ်အယံန့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်ယအိၣ်ဒီးန့ၢ်အတၢ်ပလီၢ်ပဒီးသးသ့လၢကျဲၣ်လဲၣ်.

န့ၢ်မၤန့ၢ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်ခံန့ၣ်တဘျီကိးဘျီဒီးသနကက့ၢ်,အရူၤဒိၣ်ဝဲဒၣ်လၢ နကအိၣ်ဒီးန့ၢ်အတၢ်ပလီၢ်ပဒီးနသးမ့ၢ်လၢန့ၢ်အဲးစရတဖၣ်အံၤအိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ် ဆါကတီၢ်တခါလၢလၢအပူၤသ့ဝဲအယံလီၤ.

ပဟ့ၣ်ကူၣ်န့ၣ်လၢ-

- နကမၤသ့ၣ်ညါန့ၣ်ဒီးန့ၣ်လၢအဘၣ်လီၢ်ဘၣ်စးအံၤအလီၤကံတၢ်မနုၤလဲၣ်ဒီး နတၢ်ဘၣ်အိၣ်လဲၣ်,ဒီးမ့ၢ်ဒၣ်လဲၣ်ဖဲန့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်အစတဖၣ်စးလၢအကတၢ် ဘၣ်လီၢ်ဘၣ်စးသနကက့ၢ်,ထံၣ်လီၢ်ဘၣ်န့ၣ်ဒီးနကသံၣ်သရၣ်တဘျီယီဖဲန့ၣ် ထံၣ်န့ၢ်တၢ်ဆီတလဲလၢတညီန့ၢ်မၤအသးတမံလၢလၢ,အဖိတၢ်ကီၢ်လိၣ်တ ဖၣ်,တၢ်အ့ၣ်စူၤမ့ၢ်တမ့ၢ်န့ၢ်ခိၣ်မိာ်အထံ,အဖိထီၣ်အခါတက့ၢ်.
- သံကွၢ်ဘၣ်နကသံၣ်သရၣ်ဘၣ်ယးန့ၢ်ခဲစၢၣ်အတၢ်လီၤပျဲလၢန့ၢ်ဒီးတၢ်လိၣ် ဘၣ်လၢန့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်လၢခဲစၢၣ်အကီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်မၤကွၢ်အတၢ်တြီၢ်မၤတံၢ်တၢ်တဖၣ်မ့ၢ်မနုၤလဲၣ်.

န့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်လၢကတီၢ်အံၤန့ၣ်မ့ၢ်ကျိၤကျဲၤတခါလၢတၢ်န့ၢ်အိၣ်သ့အိၣ် ကတၢ်လၢတၢ်ကထံၣ်န့ၢ်န့ၢ်ခဲစၢၣ်တၢ်ဆါသ့သနကက့ၢ်တၢ်အဂ့ၢ်ကတၢ်ဘၣ်. န့ၢ်ခဲစၢၣ်အိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်လဲၣ်သနကက့ၢ်,လၢအတညီန့ၢ်မၤအသးအပူၤ,န့ၢ်အတၢ် မၤကွၢ်တခါကထံၣ်န့ၢ်ဝဲဒၣ်လၢန့ၢ်အတၢ်အိၣ်သးဘၣ်လီၢ်ဘၣ်စးဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.ပိာ်မုၢ် အနီၢ်ဂံၢ်လၢအစူၤတၢ်ထံၣ်န့ၢ်လၢအအိၣ်ဒီးန့ၢ်ခဲစၢၣ်ဖဲန့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်တခါဒီးတခါအဘၣ် စၢၤန့ၣ်လီၤ.

ပိာ်မုၢ်တနီၤတၢ်ကကိးကခါက့ၢ်အိၣ်တၢ်မၤကွၢ်လၢအကတဖၣ်အကီၢ်ဖဲအမၤန့ၢ် တၢ်လံၣ်န့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်တခါဝံၤအလီၢ်ခံမ့ၢ်လၢအဲးစရတဖၣ်ဂီၤဒီးန့ၣ်တၢ်တဘၣ် လီၢ်ဘၣ်စးတခါအယံန့ၣ်လီၤ.ပိာ်မုၢ်လၢတၢ်ကကိးကခါက့ၢ်အိၣ်အါဒၣ် တၢ်တက့ၢ်တအိၣ်ဒီးခဲစၢၣ်ဘၣ်.

ပိာ်မုၢ်တနီၤလၢအမၤန့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်,တၢ်ကထံၣ်န့ၢ်လၢအအိၣ်ဒီးန့ၢ်ခဲစၢၣ်လၢ ဘၣ်တဘၣ်တဖုးကဲထီၣ်တၢ်ဘၣ်ဒိဘၣ်ထံးလၢအဝဲသ့ၣ်အကီၢ်နီၣ်တမံဘၣ် သနကက့ၢ်တၢ်ကူၤစါယါဘျီအိၣ်န့ၣ်လီၤ.တၢ်အံၤတၢ်သ့ၣ်ညါအိၣ်တၢ်လဲၤတလၢ ကွၢ်တၢ်သ့ၣ်ညါတၢ်ဆါန့ၣ်လီၤ.တၢ်အံၤမ့ၢ်လၢပတဲလီၤတၢ်ဝဲဒၣ်မ့ၢ်န့ၢ်အဲးစရတဖၣ် ဖဲလဲၣ်တခါကကဲထီၣ်တၢ်လီၤပျဲလၢသးသမ့ၢ်အကီၢ်တသ့အယံ,ပိာ်မုၢ်လၢတၢ်ထံၣ် န့ၢ်အိၣ်လၢအအိၣ်ဒီးန့ၢ်ခဲစၢၣ်လဲၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်တၢ်ကူၤစါယါဘျီန့ၣ်လီၤ.

တၢ်အံၤန့ၣ်မ့ၢ်န့ၢ်တၢ်ယုထာ

န့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်န့ၢ်မ့ၢ်န့ၢ်တၢ်ယုထာန့ၣ်လီၤ...ဒီးပိာ်မုၢ်ကိးကခါန့ၣ်တဖၣ်သိး လိာ်အသးဘၣ်.လၢတၢ်ကမၤစၢၤန့ၢ်လၢနကမၤဝဲဒၣ်တၢ်ယုထာလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဖုးသ့ၣ် ညါအလၢအပျဲဘၣ်ယးမ့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်အံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ်လၢန့ၢ်ဂီၢ်ခါတမ့ၢ်ဘၣ်လဲၣ်န့ၣ်,လၢအိၣ် သကိးဘၣ် breastscreen.org.au မ့ၢ်တမ့ၢ်ကတီၢ်တၢ်ဒီးနကသံၣ်သရၣ် တက့ၢ်.

န့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်

- န့ၣ်တလိၣ်ဟ့ၣ်အပူၤဘၣ်**
- ယံၣ်ထဲဒၣ်10မံးနံးယၣ်ယၣ်လီၤ**
- တလိၣ်ဘၣ်ကသံၣ်သရၣ် အတၢ်ဆူၤပၤလၢတၢ်မၤကွၢ်အကီၢ်ဘၣ်**
- ဘၣ်တၢ်မၤန့ၢ်အိၣ်လၢပိာ်မုၢ်ပုၤအဲးစရတဖၣ်လီၤ**
- အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်ဖိလၢအအိၣ် ဘျးဒီးန့ၢ်လၢဘးထီၣ်ရံၤတၢ်လီၢ်ဝးန့ၣ်လီၤ**

ဟံးန့ၢ်ဆိတၢ်ဆါကတီၢ်ဖဲ breastscreen.org.au မ့ၢ်တမ့ၢ်ကိးဘၣ် 13 20 50

- လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကွၢ်ဆူညါအကီၢ်- breastscreen.org.au
- ကိးဘၣ်**13 14 50**ဒီးမၤဘၣ်ပူၤလၢတၢ်ကဘျးန့ၢ်န့ၢ်ဒီး BreastScreen Victoria
- တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကွၢ်လၢတၢ်ကွၢ်ထံၣ်ဟံးအိၣ်- breastscreen.org.au/translations

TTY **13 36 77** ဖဲန့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်န့ၢ်ဟူမ့ၢ်တမ့ၢ်တၢ် သ့ကတီၢ်တၢ်အတၢ်ကီၢ်တခါခဲတဖၣ်

